- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2. We have Communion Service today.
- 3. Elder Deacon Board meets at 1:30pm this afternoon.
- 4. As a church, we are going to commit the next 40 days to praying for our ongoing pastoral search. Please sign up for a time slot in the lobby, so that we can be praying for our next Senior Pastor around the clock during this time. If you have any questions, talk to Pr. Gabe.
- 5. Please set your clocks for the Daylight Savings Time Change next Sunday, March 8th.
- 6. The updated telephone directory has been printed and is now available. Please see the secretary if you would like to receive a copy.
- 7. Are you interested in being baptized? We will be having our next baptism service on Easter Sunday, and the baptism class will begin on March 15th at 9am. If you are interested or have any questions about it, please talk to Pr. Gabe.
- 8. The sermons from the English service are now being recorded and uploaded to our church website. All of the sermons are available as of January 11th, 2009, which was the beginning of 2 Timothy. If you miss a Sunday and want to catch up on the sermon, you will now be able to do so by visiting www.efcoc.org
- EFC's Southwestern Regional Prayer Meeting is at 8pm in EFC of Irvine this Wednesday. Our weekly prayer meeting here at church is still scheduled.
- 10. The Truth Project: We are meeting every Sunday afternoon from 1:00-3:00pm in room 209.
- 11. Church Body: Elder Hsien H. Chiou's mom passed away on 2/26. There will be a memorial service at 10am in our church this Saturday.



柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church Of Orange County

3月01日2009年

2709期

● 主日崇拜程序 / Worship ●

English 10:00 am

Worship

Communion

Offering

Announcements

Scripture Reading

2 Tim 3:10-17

Sermon

Pr. Barber

"The Source of Focus in the Midst of Chaos"

Worship

Benediction

華語 9:30 am

宣召

敬拜讚美

代禱及主禱文

讀經: 徒1:4-14

證道: 葛國光牧師

復興的禱告 詩歌回應:

願你裂天而降

奉獻禱告

歡迎與報告 頌榮與祝禱 台語 11:00 am

宣召

敬拜讚美

代禱及主禱文

讀經: 徒1:4-14

獻詩

證道: 葛國光牧師

復興的禱告

詩歌回應:

願你裂天而降

奉獻禱告

歡迎與報告

頌榮與祝禱

事奉年-挑旺恩賜 彼此服事/ The Year of Serving Bring Out The Gifts, Serve One Another

榮譽牧師(Pastor Emeritus):周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff):Pr. Gabe Barber 地址(Add.):10750 Lampson Ave.

電話(Tel.):714-534-5531(辦公室)

Garden Grove, CA 92840

<u>www.efcoc.org</u> Fax: 714-534-2264

	台語部	華語部	英語部	兒童部		
	Taiwanese	Mandarin	English	Children		
9:30 AM	主日學	禮拜 Wanakin	禮拜 Warakin	禮拜		
11:00	Sunday School 禮拜	Worship 主日學	Worship 主日學	Worship 主日學		
AM	ルログナ Worship	土口字 Sunday School	土口字 Sunday School	土口字 Sunday School		
上週	人數及奉獻	•				
	主日學	Sunday School				
	95 47			26		
	禮拜 Worship		T .			
		65	67	28		
	全部禮拜人數 Worship Total		260			
	經常費 General Fund					
	\$13,9	953.00	\$3,010.00			
	其他奉獻 Other Offering					
	宣道 / Mission	\$200.00	愛心 / Love	\$50.00		
	建堂 / Building		感恩 / Thanks			
	上週奉獻共計 Last Week Offering Total		ng Total	\$17,213.00		
	該月累計	Accumulation for	the Month	\$33,608.05		
	該月預算 Budget for the Month		onth	\$43,846.15		
今日持	召待及司會	待及司會 Today's Ushers & Presiders		今日領詩		
	鄭良誠 謝娟娟	林榮 陳金春	Amy Chen	台 洪文鸞		
				華 瓦器		
	孫瑞利	劉富誠	Hung M. Cheng	鋼琴 洪敏軒		
下週扫	召待及司會	Next Week's Ushers & Presiders		鋼琴 張淑清		
	程日祥 程陳早	翁 復 何逸霞	Edward Hsu	値星 邱世彥		
				午餐 Lunch		
	曾文章	唐東煥	Pouger Ann	今日 Placentia		
				下週 詩班		
下週証道 Next Wee		Next Week's Prea	achers	巡邏 Playground		
	賴瑞珍長老	賴瑞珍長老	Pr. Ted Kao	今日 黄國書		

【歡迎】a. 歡迎葛國光牧師來本堂證道。 b. 歡迎第一次來參加聚會的兄姐。

【主日時間】3-5月,除了4/12(復活節), 4/26, 5/10(母親節)合堂以外,均為台華語二堂聚會。華語9:30am,台語11:00am。禱告會9:00am;成人主日學:台10:00-10:50am,華11:10-12:15pm。

【長執會】今日1:30pm 在 208 室。

【受洗班】4/12 將有洗禮,3/15 到 4/5 連續四個主日早上 9:00 有受洗班課程。預備受洗及正考慮是否受洗的兄姐請向宣道組劉富誠長老及孫克讓執事報名。

【西南區禱告會】本週三 8:00 在愛恩教會。本教會仍有禱告會。

【夏令時間】下主日 3/8 開始。

【40天連鎖禱告】本會爲主任牧師的尋找,2/9-3/26 發起連鎖禱告。 請尚未填上您所委身的時段者到教育館佈告欄簽名。

【主日學】2009年第二季(3-5月):

聖經與譯經	台(1)	10:00-10:50am	208
聖經與譯經	華(1)	11:10-12:15pm	208
慕道班	華(2)	11:10-12:15pm	203
初信造就班	華(3)	11:10-12:15pm	201

【全教會電話名單】已印好並交給小組長直接分發,沒參加小組者請 向秘書索取。請注意,電話屬個人隱私資料,不要輕易告知外人。

【真道爭辯研討會】今日的 1:00-3:00pm 在 209 室。

【姐妹會】本週二 10 點開始,除了讚美操之外,課程進入 "基督的命令" 之七;邀請許美瓊姐妹作生命與信仰的分享;歡迎參加。

【婦女癌症】3/7 8am-12:30pm 由亞美老人服務中心在 Anaheim 主辦 免費篩檢活動。 報名:714-560-8877 轉 104/106。詳情看佈告欄。

【肢體】代禱:a.本會邱顯輝長老的母親邱楊阿妹已於 2/26 安息主懷,享年 103 歲。追思禮拜訂於本週六 10:00am 在本會舉行。b. 林淑玲姊妹的大弟童友彥轉回加護病房,請爲他的救恩代求。c. 陳美基先生中風至今已九個月,請爲這個家庭經歷神的恩典代求。d. 黄武永齡姐妹的母親血管阻塞,檢查中。e. 何正泰、麗慧夫婦於 2/13 喜獲外孫女 Ella,母子均安,感謝主。